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A large concrete cylinder heavily rests, the hint of soot brimming from the inner edges; a collection of 
kitchen pans tied loosely together by a coloured string hang against a pile of cloth; a commonplace platic 
bowl unexpectedly appears on the wall, grains of rice resting at the base. Phillip Lai approaches objects in 
a manner that appeals to, and reflects on, their intrinsic existence and properties. Observing that in one’s 
daily encounters with ‘things’ there is both a physical projection and an assumptive perception, Lai creates 
scenarios that draw objects away from these two conditions towards a state of autonomy. Through careful, 
delicate compositions that place the object in plain sight, Lai creates moments that lull you into a line of 
thinking only to then flip that original thought and allow room for another.

Intrinsic to Lai’s practice is the notion of getting to the heart of the object: what it is, how it is created, how it is 
perceived, what kind of value we’ve been tuned to assign to it. Through a systematic process of observation 
and identification Lai tends to extract the object from its societal context, a construction rooted on our impulse 
to categorise in order to understand and use. Consider for example ‘The thing of it’ (2014) composed of tyre 
strips arranged in an aluminium basin; each item is individually identifiable yet, in their collectively presented 
mode a form of sculptural abstraction is created, which lends a different classification and awarding of value. 
In a sense, one may draw a parallel with Jacques Derrida’s notion of ‘deconstruction’, which as described 
in ‘Of Grammatology’ and subsequently ‘Positions’ defies categorisation and the placement of hierarchy. 
Rather than distilling to a ‘truth’, Lai’s approach to the object is akin to the process of questioning, untangling 
our presumptions.

A further aspect in Lai’s approach or process is spatiality, the relationships between objects and how these 
traditionally occupy space, informing our understanding as well as our building of associations. On the one 
hand, Lai approaches space as a medium, integrating the void in his works. Consider for example ‘Hang on’ 
(2012) composed of timber, cooking pots, polypropylene rope and dyed jute. Delicately suspended, there 
is a tension between the string and pots, the weight of gravity pulling the total into a position that nods to 
relations and simple notions of dependency. Upon observation one remarks the weight of the pots nagging 
at the string, the stick brought in to press the pots against the cloth, against the wall. Whilst one is drawn 
to the geometry of the pans’ curvature as well as the sharp line created by the tense rope, it all starts with 
a spatial focus on the stability or rootedness of the wall and floor. The objects are anchored and a there is 
a locational relationship between them, space emerging as part of the composition, a bridge between the 
compositional elements.

INTRODUCTION

Lai is equally interested in the politics of space, how on a more macro level it frames objects or assemblages 
of, and how in turn this distance informs our observations. A key example is ‘Untitled’ (2011) composed of 
a wooden frame, varnish, lamp, concrete, leather shoes, cooking pots. A sort of sculptural diptych, one 
remarks how space between the hanging objects and frame grants visual weight each element. The scale 
of the artwork furthermore beckons you to step back and see through it, around it, feel the space, and be 
attuned to how that informs our preconceived relationship with each individual entity. Lai’s relationship with 
space is not limited, however, to a literal ‘void’, it’s also associated with the placement of, which informs planes 
of sight. Whether it be a plastic basin hanging from the wall such as ‘Untitled’ (2016) or a delicately balanced 
collection of finely crafted aluminium pots as in ‘Certain pressures’ (2016), Lai plays with arrangement, from 
the wall to the floor, to create different observation angles which in turn inform our physical encounter.

This sense of a ‘meeting’ between self and object, self and composition of, is where the poetry of Lai’s 
work lies. Permeating his practice is a tension between simplicity and complexity, how that very ‘thing’ 
one recognises is reduced to what it actually is, yet how, through this arrival at an essence, a new level of 
awareness is unveiled and unfolded. Lai effectively lays out an epistemological methodology that is not 
pinned by absolutes. Rather, it opens the seemingly definitive to the abstract, urging a contemplative step 
away from the assumed and contained towards the open and dispersed.

Phillip Lai’s work has been featured internationally in solo exhibitions at Camden Arts Centre, London, 
Stuart Shave/Modern Art, London and Transmission, Glasgow, Galleria Franco Noero, Turin and Galerie Giti 
Nourbakhsch, Berlin. His work has also been featured in group exhibitions at The Hepworth Wakefield, Tate 
Modern, ICA, Hayward Gallery, Drawing Room in London and MOMA in New York. Phillip Lai’s work is held 
in the permanent collection of the Tate (UK), Arts Council (UK), Camden Arts Centre (UK), Goss-Michael 
Foundation (USA), Nomas Foundation (Italy), La Colección Jumex (Mexico).



介紹

輪胎橡膠、水泥、木頭、塑料盆、繩子、似是而非的廚房金屬製品和容器，通過在空間裡不同的組合和陳
列方式，同時調動色彩的搭配，被呈現出一種簡陋但不同尋常的美感。這是菲利普‧賴的作品給觀眾的
最初感受。隨著對他作品的深入觀察，繼而獲得超出視覺之外的，對作品的觸覺、溫度、重量感、緊張感
這些與身體感受相關的聯想，在沉浸在藝術家製造的場域之後，觀眾甚至會感受到來自作品內部或是
作品與作品之間的，類似舞蹈中的編舞，音樂中的節奏那樣，藝術家在空間中對物件獨特的安排和對造
型的控制。

1969年生於馬來西亞吉隆坡，在英國切爾西藝術與設計學院分別獲得了藝術學士和碩士學位，菲利
普‧賴多年來一直生活和工作在倫敦。在他的作品中可以看到極簡主義、意大利貧窮藝術和日本物
派對他的影響，他既利用現成品也使用原始材料，還會設計製造一些造型簡約、功能曖昧的幾何形物
件。他會在作品中利用自然規律來進行創作，懸掛的物體受重力作用而自然下墜，例如在作品《無題》
(Untitled, 2016) 中殘留於懸掛的塑料盆裡的大米，作品《無題》 (Untitled, 2011) 中被懸掛在木製框架
上的燈具和鋁製烹飪鍋；或是人為改變物體的物理性質以此凸顯作品暗含的張力，作品《希望我能盡快
到達》(I hope I shall arrive soon, 2014)中被捲曲捆綁的輪胎橡膠。他注重物的存在、空間的場域和觀
者的意識之間的關聯，作品是在一個系統中建構，物體非單獨存在，這個系統更注重其外形之外的深度
和延伸，它可以激發一種與世界本身的直接和互動性聯繫。在他的作品中一個物體不再是它本身，而是
包含了其周圍存在與非存在的分析與概念，他思索物質如何在時間和空間中建立關聯。

菲利普‧賴的藝術靈感來自生活中他與周圍環境或情景的偶遇，通過與圖像、街道、公共空間中的各種
相遇，他獲得了一種極其個人的藝術描述的生產方式。他對空間中的不確定性深感興趣，觀察我們與身
邊的物件、圖像和空間的關係，並試圖進行重新整理和配置，他時常將他的想法，和我們在日常生活中
對這種關係的習慣性思考相對照，並探尋簡單的物質屬性，即物件是如何被形態化，又如何為人類所感
知的。

菲利普·賴的作品曾在世界範圍內多家畫廊和藝術機構進行過展示，其中包括赫普沃斯韋克菲爾德美
術館 (The Hepworth Wakefield) (2018)、 倫敦卡姆登藝術中心 (Camden Arts Centre) (2014)、倫敦
泰特現代美術館 (Tate Modern) (2010)、格拉斯哥傳播畫廊 (Transmission Gallery) (2009)、倫敦繪畫
室藝術空間 (Drawing Room) (2005)、倫敦海沃德美術館(Hayward Gallery) (1999)、紐約現代藝術博
物館 (MoMA) (1998) 和倫敦當代藝術中心 (Institute of Contemporary Arts, ICA) (1995)。菲利普·賴
的作品已經分別被倫敦泰特現代美術館、英國藝術委員會(Art Council)、倫敦卡姆登藝術中心、美國高
斯-邁克爾基金會 (Goss-Michael Foundation)、意大利諾馬斯基金會 (Nomas Foundation) 和墨西哥
Jumex藝術博物館永久收藏。



The Hepworth Prize for Sculpture
赫普沃斯獲獎展覽 

  
Group Exhibition 群展

The Hepworth Wakefield, Gallery Walk, Wakefield, West Yorkshire, England
英格蘭西約克郡韋克菲爾德赫普沃斯韋克菲爾德美術館

26.10.2018 - 20.01.2019

Watch Documentation

https://edouardmalingue.com/video/phillip-lai-artist-interview-the-hepworth-prize-for-sculpture/
https://edouardmalingue.com/video/phillip-lai-artist-interview-the-hepworth-prize-for-sculpture/


The Hepworth Prize for Sculpture exhibition presents work by the five artists - Michael Dean, Mona 
Hatoum, Magali Reus, Phillip Lai and Cerith Wyn Evans - shortlisted for the second iteration of the prize. The 
Hepworth Prize for Sculpture recognises a British or UK-based artist of any age, at any stage in their career, 
who has made a significant contribution to the development of contemporary sculpture. The winner of the 
£30,000 biennial prize was selected by a panel of judges comprising Sarah Brown (Senior Curator, Leeds 
Art Gallery), Martin Clark (Director, Camden Arts Centre), Margot Heller OBE (Director, South London 
Gallery) and Helen Legg (Director of Tate Liverpool).

Simon Wallis, Director of The Hepworth Wakefield said: ‘We are delighted that each of the shortlisted artist 
will be showing new work for The Hepworth Prize for Sculpture. We created the Prize to encourage wider 
engagement and debate regarding scuplture - one of the most significant and rewarding visual art forms 
of our time. The breadth of work that will be on display explores the distinct approach to sculpture taken 
by each artist and it will allow our broad audience to experience the engaging richness of this powerdul art 
form’. 

Phillip Lai debuts a group of new sculptures alongside his 2016 work ‘Guest loves host in a way like no other’. 
Using existing mass-produced objects as well as his own precisely fabricated forms, Lai’s surprising and 
poetic arrangements investigates ideas of production, consumption and hospitality. A major new work 
consisting of a series of stacked cast polyurethane basins will unfold across one long wall of the gallery 
space. Lai describes these objects as images of an ‘absurd expenditure of labour’, their accumulation 
invoking both the protracted processes of the artist and the construction activity implied by their cement-
marked surfaces. 

- Text by The Hepworth Wakefield

赫普沃斯雕塑獎展覽展出第二屆評選入圍的五位藝術家的作品– 邁克爾•迪恩, 莫娜•哈透姆, 馬加
利•雷烏, 菲利普•賴以及賽里斯•懷恩•埃文斯。赫普沃斯雕塑獎旨在表彰一位任何年齡以及任何
職業階段，英國或者居住在英國的，對雕塑藝術的發展產生巨大貢獻的藝術家，獲獎者將得到三萬英鎊
的雙年展獎金。評委包括莎拉•布朗（資深策展人，里茲藝術博物館）， 馬丁•克拉克（總監，卡姆登藝術
中心）, 瑪戈•海勒（總監，南倫敦美術館）以及海倫•萊格（泰特利物浦總監）。
 
赫普沃斯韋克菲爾德的總監西門•沃利斯說道，“我們很高興每一位入圍藝術家在赫普沃斯雕塑獎展
覽上都將展出新作品。雕塑在當下是最重要並且最具有視覺能量的藝術媒介之一，我們設立這個獎項
就是為了鼓勵對其更加廣泛的參與和討論。展出作品之廣度能體現每位藝術家對於雕塑創作的不同方
式，也能夠給我們廣大的觀眾一個體會該媒介豐富性的機會。”

菲利普•賴展出一系列新作品，以及2016年的創作《Guest loves host in a way like no other》。賴運
用量產的現成品，以及他早前的編織物， 令人驚異又充滿詩意的作品探索生產、消費以及接受等概念。
新作品的主要一件包括一系列疊層鑄造聚氨酯盆子，沿著畫廊牆邊一字排開。賴將這些物件形容為一
種“荒謬的勞動支出”的畫面，他們的疊加，以及最終水泥封印也讓人聯想到藝術家攏長的創作和搭建
過程。

-文字來自赫普沃斯韋克菲爾德



Installation View of Phillip Lai in The Hepworth Prize for Sculpture 2018. 
26 October 2018 – 20 January 2019. Photo, Stuart Whipps.
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26.10.18-20.01.19 拍攝, Stuart Whipps. 
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In the Half Life
懸於半生 

  
Solo Exhibition 個展

Edouard Malingue Gallery, Hong Kong
馬凌畫廊, 香港

26.03.2018 - 05.05.2018

Exhibition Documentation

https://edouardmalingue.com/video/phillip-lai-solo-exhibition-edouard-malingue-gallery-hong-kong/
https://edouardmalingue.com/video/phillip-lai-solo-exhibition-edouard-malingue-gallery-hong-kong/


‘In the Half Life’, the first solo exhibition in Asia of Phillip Lai (b. 1969 Malaysia/UK) at Edouard Malingue 
Gallery, Hong Kong is a group of new works by the artist whose gestures are abstractly contained whilst 
also immediately assimilated via a highly familiar lexicon of the daily. The imprint of domesticity, public 
environments and the industrial are variously present both in the shape the work takes as well as its surfaces 
and how the materials have been handled. In some cases the clear presence of the manual prompts an 
exaggerated visual experience of them, and in others it is conversely the apparent removal of the hand that 
does this. In more of an overview we might see, in every instance of these embodied forms, the interlocking 
relationship that we have with the material world that we inhabit and that we have designed. The works 
isolate, distort and probe this relationship.

‘Half Life’ is also loosely premised on a quality of inhabitation and on an aspect of division or a divide. With 
many of the basic processes of these works, mold-making and casting is involved, and so conceiving of 
interiors, exteriors and the volumes that exist between are a constant. In visual terms, a possible image of 
productivity and progress is often immediately conflated with that of depletion, waste or expenditure.

Lai approaches objects in a manner that appeals to, and reflects on, their intrinsic existence and properties. 
Observing that in one’s daily encounters with ‘things’ there is both a physical projection and an assumptive 
perception, Lai creates scenarios that draw objects away from these two conditions towards a state of 
autonomy. Through careful, delicate constructions that place the object in plain sight, Lai creates moments 
that guide you into a line of thinking only to then divert that original thought and allow room for another – 
gestures that open dialogue and invite novel modes of approach.

There is perhaps a sense of restlessness to the materials that constitute the object forms of the work in this 
show. And this is despite the rational and pragmatically reassuring suggestions of function that are seen. 
Although each element is individually identifiable there is crucially a running defiance of categorised value 
and hierarchy, and this is both a challenging position as well as the basis of a precarious aspect.

A ‘meeting’ between self and object, self and composition of, is where the poetics of Lai’s work lies. 
Permeating his practice is a tension between simplicity and complexity, how that very ‘thing’ one recognises 
is reduced to what it actually is, yet how, through this arrival at an essence, a new level of awareness is 
enabled and unfolded. It opens the seemingly definitive to the abstract, urging a contemplative step away 
from the assumed and contained, towards the open and dispersed.

Phillip Lai has exhibited internationally at Camden Arts Centre, London (2014); Tate Modern, London (2010); 
Transmission, Glasgow (2009); Drawing Room, London (2005); Hayward Gallery, London (1999); MOMA, 
New York (1998); ICA, London (1995). Phillip Lai’s work is held in the permanent collection of the Tate (UK), 
Arts Council (UK), Camden Arts Centre (UK), Goss-Michael Foundation (USA), Nomas Foundation (Italy), 
La Colección Jumex (Mexico).



在馬凌畫廊香港空間呈現的展覽《懸於半生》，是藝術家菲利普·賴（生於1969年，馬來西亞/英國）亞洲
範圍內的首次個展，本次展覽是藝術家的一組新作，他的動作抽象地蘊含其中，同時也透過日常生活中
十分熟悉的語彙而被旋即吸收。家庭生活、公共環境和工業生產的印記，無論在作品的外形和表面、還
是在材料處理的方式上，都有不同的表現。一些情況下，手工的清晰存在產生了誇張的視覺體驗，另一
些情況下，恰恰相反地，反而是手工的明顯移除造成了此類效果。從更多是某種概述的說法中，我們不
難看出，在這些具體形式的每一個實例裡，我們與所居住和設計的物質世界之間存在著的連鎖關係。這
組作品將這種關係加以隔離、扭曲與探討。

展覽《懸於半生》也鬆散地基於一種居住的質量和某種分支或是分裂的一個方面。在創作這些作品的許
多基本過程中，模具製作與鑄造均有所涉及，因此，關於內部、外部和兩者之間體積的構想都是恆定的。
從視覺上看，生產力和進步的可能形象，往往會即刻與消耗、浪費或是開支混為一談。

菲利普·賴以一種獨特的方式對待物，籍此吸引、並反映了他們內在的存在和屬性。觀察到人們與“物”
的日常接觸中，既有物理的投射、又有假設的感知，菲利普·賴創造的場景，將物從這兩種情境抽離，轉
而引向一種自主狀態。通過仔細、精妙的結構，將物置於一目了然的視野內，菲利普·賴創造的一個個瞬
間，引導你進入一條思維的線索，只是為了在之後轉變原有的想法，並留出空間給其它——打開對話的
動作，和引入新的方法模式。

本次展覽中，或許有一絲惴惴不安感，縈繞在構成作品物的形式的材料周圍。儘管人們看到了理性和務
實層面上令人寬慰的功能建議，但它依舊存在。雖然每個元素都可以被單獨識別，但關鍵的是對於分類
價值和等級制度的一種持續蔑視，這既是一種挑戰性的立場，又是一個不穩定因素的基礎。

自我與物、自我與構成之間的“交匯”，正是菲利普·賴的作品詩學所在之處。滲透入其藝術實踐的，是簡
單和複雜之間的張力，人們所認知的“物”如何被簡化為它的本質，以及通過抵達本質，一個嶄新的意識
水平是如何被企及與展開的。它將看似篤定的事物向抽象的敞開，敦促人們邁出深思熟慮的一步，從假
定和克制走向開放和分散。

菲利普·賴的作品曾在世界範圍內多家畫廊和藝術機構進行過展示，其中包括倫敦卡姆登藝術中
心 (Camden Arts Centre) (2014)、倫敦泰特現代美術館 (Tate Modern) (2010)、格拉斯哥傳播畫廊 
(Transmission Gallery) (2009)、倫敦繪畫室藝術空間 (Drawing Room) (2005)、倫敦海沃德美術館 
(Hayward Gallery) (1999)、紐約現代藝術博物館 (MoMA)(1998) 和倫敦當代藝術中心 (Institute of 
Contemporary Arts, ICA) (1995)。菲利普·賴的作品已經分別被倫敦泰特現代美術館、英國藝術委員會 
(Art Council)、倫敦卡姆登藝術中心、美國高斯-邁克爾基金會 (Goss-Michael Foundation)、意大利諾
馬斯基金會 (Nomas Foundation) 和墨西哥Jumex藝術博物館永久收藏。



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view

展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



Installation view
展覽現場



‘The empties’ , 2018

Cast polyurethane, concrete, laminated plywood, timber, lamp holders, bulbs
聚氨酯,混凝土,層壓膠合板,木材,燈座,燈泡 

333 W x 60 D x 35 H cm

333 W x 60 D x 35 H 厘米



(Detail 細節) ‘The empties’ , 2018



(Detail 細節) ‘The empties’ , 2018



(Detail 細節) ‘The empties’ , 2018



‘Untitled’ , 2018

Cast polyurethane, concrete, laminated plywood, bolts
聚氨酯,混凝土,層壓膠合板,螺栓
48 w x 53.5 D x 49.5 H cm

48 w x 53.5 D x 49.5 H 厘米



(Detail 細節) ‘Untitled’ , 2018



‘Untitled’ , 2018

Fibreglass, aluminium, soot, straps, cambuckles, d-rings, carbine hooks, bolts
玻璃纖維,鋁,煙灰,皮帶,凸輪扣,D形環,卡賓鉤,螺栓
210 W x 80 D x 25 H cm

210 W x 80 D x 25 H 厘米



(Detail 細節) ‘Untitled’ , 2018



‘Untitled‘, 2018

Fibreglass, cast polyurethane, straps, cambuckles, d-rings, carbine hooks, bolts
玻璃纖維,鋁,煙灰,皮帶,凸輪扣,D形環,卡賓鉤,螺栓
210 W x 80 D x 25 H cm

210 W x 80 D x 25 H 厘米



(Detail 細節) ‘Untitled’ , 2018



‘Untitled’ , 2018

Fibreglass, discoloured copper and brass, straps, cambuckles, d-rings, carbine hooks, bolts
玻璃纖維,變色的銅和黃銅,皮帶,凸輪扣,D形環,卡賓鉤,螺栓

92 W x 18 D x 144 H cm

92 W x 18 D x 144 H 厘米



(Detail 細節) ‘Untitled’ , 2018



‘Untitled #1-4’, 2018

Cast polyurethane, rice
聚氨酯,大米



‘Untitled #1’, 2018

Cast polyurethane, rice
聚氨酯,大米

38 W x 20 D x 38 H cm
38 W x 20 D x 38 H 厘米



‘Untitled #2’, 2018

Cast polyurethane, rice
聚氨酯,大米

40 W x 22 D x 40 H cm

40 W x 22 D x 40 H 厘米



‘Untitled #3’, 2018

Cast polyurethane, rice
聚氨酯,大米

35.5 W x 15 D x 35.5 H cm
35.5 W x 15 D x 35.5 H 厘米



‘Untitled #4’, 2018

Cast polyurethane, rice
聚氨酯,大米

36.5 W x 20 D x 36.5 H cm

36.5 W x 20 D x 36.5 H 厘米



one second ago
轉瞬之間 

  
Group Exhibition 群展

Jeremy Everett, He Yida, Phillip Lai, Handiwirman Saputra, Tao Hui
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Edouard Malingue Gallery, Hong Kong
馬凌畫廊, 香港
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Installation view
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‘Skin and bones’, 2014

Cutlery, transit blanket, thread, string, leather
餐具，運輸毯，線，繩，皮革
5.5 x 84 x 51 cm
5.5 x 84 x 51 公分



(Detail 細節) ‘Skin and bones’, 2014



‘Certain pressures’, 2014

Aluminium, rubber, acrylic
鋁，橡膠，丙烯酸

30 x 289 x 139.5 cm 
30 x 289 x 139.5 公分



(Detail 細節) ‘Certain pressures’, 2014



Other Works  
其他作品



Installation view at Stuart Shave/Modern Art, London, UK, 2016
展覽現場 Stuart Shave/Modern Art, 倫敦, 英國, 2016



Installation view at Stuart Shave/Modern Art, London, UK, 2016
展覽現場 Stuart Shave/Modern Art, 倫敦, 英國, 2016



Installation view at Stuart Shave/Modern Art, London, UK, 2016

展覽現場 Stuart Shave/Modern Art, 倫敦, 英國, 2016



Installation view at Stuart Shave/Modern Art, London, UK, 2016
展覽現場 Stuart Shave/Modern Art, 倫敦, 英國, 2016



Installation view at Stuart Shave/Modern Art, London, UK, 2016
展覽現場 Stuart Shave/Modern Art, 倫敦, 英國, 2016



‘Untitled’, 2016

Plastic basin, rice
塑料盆，大米

47 x 47 x 18 cm 
47 x 47 x 18 公分



‘Untitled’, 2016

Aluminium, paint
鋁，油漆

12.5 x 122 x 60.5 cm 
12.5 x 122 x 60.5 公分 



‘Untitled’, 2016

Wood, plywood, light bulbs, lamp holders, paint
鋁，油漆

122 x 244 x 18 cm 
122 x 244 x 18 公分



(Detail 細節) ‘Untitled’, 2016



‘Untitled’, 2016

Cast polyurethane resin, concrete, PVC foam, plywood, aluminium
鑄造聚氨酯樹脂，混凝土，PVC泡沫，膠合板，鋁

101 x 60 x 68 cm
101 x 60 x 68 公分 



‘Guest loves host in a way like no other’, 2016

Aluminium
鋁

87.5 x 330 x 120 cm
87.5 x 330 x 120 公分



(Detail 細節) ‘Guest loves host in a way like no other’, 2016



‘An Intervention’, 2015

Installation view at John Hansard Gallery, Southhampton, UK 
展覽現場 John Hansard Gallery, 南安普敦, 英國



‘An Intervention’, 2015

Installation view at John Hansard Gallery, Southhampton, UK 
展覽現場 John Hansard Gallery, 南安普敦, 英國



‘Besides’, 2014

Installation view at Camden Arts Centre, London, UK
展覽現場 Camden Arts Centre, 倫敦, 英國



‘Besides’, 2014

Installation view at Camden Arts Centre, London, UK
展覽現場 Camden Arts Centre, 倫敦, 英國



‘Besides’, 2014

Installation view at Camden Arts Centre, London, UK
展覽現場 Camden Arts Centre, 倫敦, 英國



Installation view at Stuart Shave/Modern Art, London, UK, 2012
展覽現場 Stuart Shave/Modern Art, 倫敦, 英國, 2012



‘Visitor’, 2012

Installation view at Galleria Franco Noero, Turin, Italy
展覽現場 Galleria Franco Noero, 都靈, 意大利



‘Visitor’, 2012

Installation view at Galleria Franco Noero, Turin, Italy
展覽現場 Galleria Franco Noero, 都靈, 意大利



‘This seems to be a mistake’, 2012

Reinforced concrete, soot
鋼筋混凝土，煤煙
117 x 258 cm
117 x 258 公分



(Detail 細節) ‘This seems to be a mistake’, 2012



‘Co-presence’, 2012

Dyed jute, cymbals, teaspoons, needle, blue polypropylene rope, shackle, carbines
染黃麻，鈸，茶匙，針，藍色聚丙烯繩索，鉤環，卡賓槍

309 x 780 x 15 cm
309 x 780 x 15 公分



(Detail 細節) ‘Co-presence’, 2012



‘Untitled (keys)’, 2012

Wood, paint, keys, mixed media
木材，油漆，鑰匙，混合媒體
79.5 x 89.5 x 11cm
79.5 x 89.5 x 11 公分



(Detail 細節) ‘Untitled (keys)’, 2012



‘Monument of possibles’, 2012

Painted steel, cooking pots, concrete, newspaper
塗鋼，烹飪鍋，混凝土，報紙
45.5 x 137 x 440 cm
45.5 x 137 x 440 公分



(Detail 細節) ‘Monument of possibles’, 2012



‘Subjects and objects that cannot meet’, 2012

Dyed fabrics, eyelets, laminated wood, lampshade, bulb
染色面料，孔眼，層壓木，燈罩，燈泡

260 x 126 x 120 cm
260 x 126 x 120 公分



(Detail 細節) ‘Subjects and objects that cannot meet’, 2012



‘Untitled’, 2009

Cast flexible expanding foam
鑄造彈性膨脹泡沫

20 × 295 x 75 cm
20 × 295 x 75 公分



Born in Kuala Lumpur, Malaysia, 1969. Lives and works in London.

Education 

1993-94 MA Fine Art, Chelsea College of Art & Design, London, UK
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Republic, L’est, London, UK
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